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Občané Pilínkova a Hluboké se ve čtvrtek 17. 10. 2019 v místní hasičské zbrojnici setkali s vedením Statutárního města Liberec v čele 

s primátorem J. Zámečníkem a náměstky J. Šolcem a Z. Karbanem. V úvodu byli informováni o mechanizmu přerozdělování finančních prostředků 

městům s podobným počtem obyvatel jaký má Liberec a o finanční situaci města, který stále splácí mnohamiliónové dluhy. 

Občané měli příležitost zeptat se, jak probíhají další kroky směřující ke schválení územního plánu, kritizovali využití Puškinovy ulice jako 

druhého výjezdu z průmyslové zóny JIH (nerespektování zákazu vjezdu kamionům, překračování povolené rychlosti, ohrožení života v místech 

bez chodníků, neexistence přechodů, zničení nedávno opraveného asfaltového povrchu, praskání zdiva v domech v blízkosti komunikace). Vyjádřili 

nutnost urychleně opravit chodník na konečné zastávce v Pilínkově. Požadovali posílení autobusových spojů v dopoledních hodinách, o sobotách 

a nedělích, úpravě jízdního řádu tak, aby nekopíroval odjezd vlaků z Pilínkova do Liberce. Upozornili na dlouhodobě chybějící osvětlení v 

Rampasově ulici. Naopak v ulici Černého v nočních hodinách ruší světelný smog ze zóny. Obyvatelé Hluboké opakovaně žádali o opravu mostu 

přes železniční trať, který je již řadu let ve špatném technickém stavu.  

Překvapením pro všechny zúčastněné byl příchod hejtmana Libereckého kraje Martina Půty, jenž odpověděl na dotazy týkající se záměru 

vést přes Pilínkov dvojkolejnou železniční trať a rovněž upřesnil informace o druhém výjezdu z průmyslové zóny JIH. 

Dozvěděli jsme se o připravovaném participačním rozpočtu, který by konečně osadnímu výboru uhradil drobné náklady spojené 

s administrativou. Hlavním cílem tohoto rozpočtu je však zajištění nutných oprav a investic v naší čtvrti. 
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